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Zápis ze 130. Zasedání AS FBMI ČVUT konaného dne 13. 11. 2023 od 14 hodin 

v místnosti B-636 v budově Kokos v Kladně 

 

Přítomni: doc. Ing. David Vrba, Ph.D.; doc. Ing. Petr Písařík, Ph.D.; doc. Ing. Jan Mužík, Ph.D.; 

Mgr. Martina Dingová Šliková, Ph.D.; Ing. Jan Kauler, Ph.D., Ing. Jan Kašpar; Šimon Kořínek; Mgr. 

Milada Luisa Šedivcová. 

Omluveni: Jesika Nicola Holasová;  

Hosté: prof. MUDr. Jozef Rosina, Ph.D., MBA; Ing. Jaroslav Pluhař, CSc.; doc. Mgr. Zdeněk Hon, Ph.D.; 

doc. Ing. Jiří Hozman, Ph.D. 

 

Program jednání: 

1. Schválení programu 130. zasedání AS FBMI 

2. Schválení Rozpočtu FBMI na rok 2023 

3. Návrh studentských zástupců do Rady Studijních Programů 

4. Schválení Podmínek přijímacího řízení ke studiu od akademického roku 2024/2025 

5. Různé 

 

 

Zápis z jednání: 

D. Vrba přivítal senátory a hosty. 

1. Schválení programu 130. zasedání AS FBMI 

D. Vrba představil program zasedání. 

Usnesení 130-1: AS FBMI schválil program 130. zasedání AS FBMI  

Počet osob s hlasovacím právem:7 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 7-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

2. Schválení rozpočtu FBMI 

J. Pluhař představil předložený rozpočet. Byly zmíněné nárusty a propady v jednotlivých kategoriích 

rozpočtu. Pan děkan následně informoval o rozpočtech ostatních fakult. 

Usnesení 130-2: AS FBMI schválil Rozpočet FBMI na rok 2023. 
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Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

 

3. Návrh studentských zástupců do Rady Studijních Programů 

Proděkan Hon předložil návrhy jmen nových studentů do Rad Studijních Programů. 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Tajné hlasování: 

SIPZ: Bc. Kateřina Ditrichová, oč: 500007  8-0 

ZZ: Lucie Škardová, oč: 528896    7-0 

Usnesení 130-3: AS FBMI navrhuje zástupce do Rady Studijních Programů: Bc. Kateřinu Ditrichovou 

a Lucii Škardovou 

 

4. Schválení Podmínek přijímacího řízení ke studiu od akademického roku 

2023/2024 

Proděkan Hon představil materiál a změny oproti předchozím rokům.  

Usnesení 130-4: AS FBMI schválil podmínky přijímacího řízení ke studiu od akademického roku 

2024/2025 

Počet osob s hlasovacím právem: 8 

Hlasování (pro-proti-zdržel se): 8-0-0. Usnesení bylo přijato. 

5. Různé 
Pan děkan představil nové aktivity na FBMI: zahájení rekonstrukce budovy v kasárnách, přidělené 

finance v rámci projektu OP JAK trojvýzvy ESF/ERDF. Podíl dotace FBMI v rámci ČVUT je přibližně 10 

procent. Bylo zmíněno zahájení strukturovaného vědeckovýzkumného dialogu ČVUT a Generálního 

štábu Armády České republiky a příslušný workshop, který proběhne 1. 12. 2023 na RČVUT. 

 

Proděkan Hozman zmínil hodnocení fakulty. FBMI je momentálně na 3. pozici v počtu V3S bodů v 

kategorii prestižních publikací na zaměstnance. FBMI čeká v následujících letech hodnocení MEPu. Je 

zapotřebí vyzvat zejména doktorandy v programech, kterým končí akreditace, k dokončení a 

odevzdání disertačních prací. Řada z nich již delší dobu splňuje podmínky pro odevzdání dis. práce, ale 

samotné odevzdání odkládají. V budoucnu bude navýšeno stipendium doktorandů bez navýšení 

celkových prostředků ze strany MŠMT. Bude tedy zapotřebí vybírat kvalitní uchazeče. RVH posuzuje 

kontrolní zprávy studijních programů, hodnotí např. vědecký a profesní růst pracovníků v uplynulém 

období. 

 

Dr. Dingová Šliková představila podpůrné dokumenty vypracované etickou komisí.  

 

Zapsal: D. Vrba, P. Písařík      Ověřil: AS FBMI 


